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 قدردانی شورا از اقدامات شهرداری قدردانی شورا از اقدامات شهرداری
در بهار قرآن و طبیعتدر بهار قرآن و طبیعت

دیــروز )28فروردین( دویســت و 
بیست وهشــتمین جلســه شورای 

شــهر تهران در حالی برگزار شد که 
حسین نظری، معاون خدمات شهری و 
محیط زیست شهردار تهران در صحن 
حاضر شده بود تا گزارشی از اقدامات 
انجام شده شهرداری در عید نوروز و  ماه 
مبارک رمضان به اعضای شورا ارائه دهد. 

در این جلســه اگرچه اعضای پارلمان 
شــهری نکات و نظراتی درباره طرح 
استقبال از بهار داشتند اما در مجموع 
از اقدامات انجام شــده در  ماه مبارک 
رمضان و آغاز سال نو قدردانی کردند. 
معاون خدمات شهری و محیط زیست 

شــهردار تهران هم در صحبت های 
خود نظافت و آراستگی شهر را اولویت 
برنامه های مدیریت شهری خواند و گفت 
در سال جدید سعی خواهد شد مجموعه 
اقدامات نوآورانه تر و خلاقانه تر از سال 

گذشته باشد.

چهارشنبه  چهارشنبه  2929 فروردین  فروردین 14031403- شماره  - شماره  90719071
مناسب سازی ۱۶۰تقاطع اصلی و فرعی منطقه۴

علی اصغر کمالی زاده، شهردار منطقه۴: امسال بهسازی و مناسب سازی ۱۶۰تقاطع اصلی و فرعی را در دستور 
کار قرار دا ده اســت. این طرح در یک اقدام ویژه با شناســایی، طراحی، برآورد هزینه و بــا همکاری حوزه های 

مرتبط در قالب طرح های ۳۶۰درجه و تحول بیست گانه خدمت در تقاطع های منطقه اجرایی خواهد شد.

توسعه بازارهای میوه و تره بار تهران
مهدی بختیاری زاده، سرپرست سازمان مدیریت میادین: با هدف خدمت رسانی مطلوب تر به شهروندان مرمت، 
نوسازی و زیباسازی میادین و بازارهای میوه و تره بار برای عرضه محصولات انجام می شود. باید چنین بازارهایی 
در مناطق شهر تهران توسعه یابند. توسعه بازارهای میوه و تره بار ازجمله موارد مورد تأکید شهردار تهران است.

شأن دارندگان واقعی مدارک دکتری و استادی رعایت شود 
برخی کلاس ها و دوره هایی که برگزار می شــود توســط افراد 
کارشــناس یا کارشناس ارشد اســت درحالی که برای جذب 
مخاطب در تبلیغات آنها از عنوان دکتر و مهندس و... استفاده 
می کنند. چندی قبل در کوهســنگی مشهد برای کلاس های 
هوش مصنوعی از عنوان استاد برای فردی استفاده کردند که 
مدرک کارشناسی هم نداشــت و 26میلیون تومان هم شهریه 
گرفتند. چرا واقعا  شأن و منزلت دارندگان واقعی مدارک دکتری 
و مهندسی و اســتادی رعایت نمی شــود؟ آیا چنین مواردی 
مصداق کلاهبرداری نیست؟ لازم است مسئولان به این موارد 
با دقت بیشتری توجه کنند و برای خاطیان اعمال قانون جدی 

درنظر بگیرند.
حسن زاده از تهران 

بومیان شمال از ترافیک دائمی به تنگ آمده اند
گناه ما ساکنان بومی شمال چیست که برای تردد عادی به شهر 
و وطن مان 10ساعت در ترافیک می مانیم. قبل از تعطیلات عید 
مادرم را برای کار درمانی به تهران آورده بودم و زمان برگشــت 
10ســاعت درراه ماندم تا بتوانم مادر پیرم را به خانه برگردانم. 
جدای رنج بیماری و کهنسالی مادر و فشاری که به  خودرو وارد 
شــد، بابت اعصاب به هم ریخته و وقت تلف شده من، چه کسی 
پاسخگو است؟ واقعا شمال کشور کشش این حجم از مسافر و 
خودرو را ندارد. ظرفیت فاضلاب و آب و برق نیز جوابگوی این 
تعداد از جمعیت نیســت. به نظر می رسد باید راهکاری اصولی 

برای سفر به شمال کشور درنظر گرفت.
ابتکاری از رامسر

وانت های دستفروش، افسریه جنوبی را قرق کرده اند
تعداد وانت های دستفروش در افسریه جنوبی آنقدر زیاد است 
که می توان گفت محله در قرق آنهاست. سر هر کوچه به خصوص 
15متری های اول و دوم در ردیف های چندتایی توقف کرده اند 
و مخل رفت وآمد در محل شده اند. از مسئولان تقاضا می شود 
طرحی ارائه کنند که این وانت ها را در محلی خاص مستقر کنند 
تا هم آنها کسب وکارشان را داشته باشند و هم تا وسط خیابان 

در تصرف آنها نباشد.
منصوری از تهران 

مسکن ملی فرهنگیان خراسان شمالی نیمه کاره رها شد
بعد از گذشت 4ســال پروژه مسکن ملی شــهرک فرهنگیان 
خراسان شمالی فقط 30درصد پیشــرفت داشته است. کندی 
پیشرفت این پروژه باعث معطل ماندن سرمایه متقاضیان شده 
است ولی هیچ سازمان و نهادی مسئولیت این کار را نمی پذیرد و 
پیمانکار نیز کار را تعطیل کرده و مسئولی نیز پیگیر کار نیست. 
واقعا فرهنگیانی که با امید سرمایه ساخت این مسکن ها را فراهم 

کرده اند از کجا باید موضوع را پیگیری کنند؟
خیامی از بجنورد

نظارت بر کار پزشکان در حد شعار باقی مانده است
برخی پزشکان در سال های اخیر کارشان ایجاد اضطراب برای 
بیماران با هدف کسب درآمد شده است. بعد از کلی آزمایش و 
هزینه مشخص می شــود که اصلا بیماری خاصی نبوده است. 
وقتی پروسه بررسی می شود انتهای آن یک چرخه ای است که 
همه با هم آشنا و دست اندر کار هستند! چه نهاد و ارگانی به چنین 
مسئله ای رسیدگی می کند؟ آیا این درست است که منشی های 
پزشکان هر طور دلشان خواست با بیمار برخورد کنند و آیا این 
درست است که پزشکان، بیماران را چند نفری با هم معاینه کنند 
و تا پاسی از شب بیمار ببینند؟ آیا چنین روشی امکان خطای 
پزشکی را بالا نمی برد؟ کدام نهاد به این موضوعات ورود می کند؟
سیادتی از تهران

جلوی معدن کاوی در منطقه آلمابلاغ همدان گرفته شود
 مدتی است که عملیات معدن کاوی جهت استخراج سنگ آهن 
در منطقه آلمابلاغ شهرستان همدان شروع شده است. متأسفانه 
انجام این عملیات منجر به قطع درختان منطقه شــده است و 
ادامه آن خسارات جبران ناپذیری به محیط زیست و آب وهوای 
این منطقه وارد خواهد کرد. از مســئولان درخواست داریم تا 
هرچه زودتر نسبت به جلوگیری از ادامه این عملیات اقدام کنند. 
جمعی از اهالی آلما بلاغ

بانک ها و مراکز کلیدی پنجشنبه ها تعطیل نشوند
ظاهرا بناست که تعطیلی اداره ها به 2 روز در هفته افزایش پیدا 
کند؛ یعنی علاوه بر جمعه ها پنجشنبه ها هم تعطیل باشند. شاید 
این اقدام برای اداره ها مفید باشــد اما مراکزی مثل بانک ها که 
عده زیادی هر روز با آنها سرو کار دارند نباید مشمول این طرح 
شوند. به 2 دلیل؛ اولا بســیاری از افراد تنها روزهای پنجشنبه 
فرصت دارند تا به کارهای بانکی شان برسند؛ ثانیا کسر یک روز 
کاری موجب می شود تا تعداد مراجعان در روزهای دیگر هفته 
افزایش پیدا کند که خود این موضوع علاوه بر سنگین تر کردن بار 
ترافیکی موجب خستگی بیشتر کارکنان این مراکز خواهد شد.

سماواتی از تهران 

فشار اقتصادی در میان بحران های سیاسی گم نشود
بحران های سیاسی در طول دهه های گذشته همواره بوده است. 
برخی طول کشــیده و برخی گذرا بوده اند اما این قبیل مسائل 
نباید باعث شوند که فشارهای اقتصادی از خاطر بروند. مسئولان 
اقتصادی در مواقع بحران سیاسی باید پرتوان تر به وظایف خود 
بپردازند و اجازه ندهند مردم رنج مضاعفی تحمل کنند و شرمنده 
خانواده شوند. حتی یک روز دیرکرد پرداخت حقوق و یارانه و 
کالابرگ و غیره در این مواقع می تواند باعث مسائل بسیاری شود.
فرجی از بروجرد

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم

ارسال پیام کوتاه خوانندگانپیامک

  bamardom_hamshahri@تلگرام با مردمپیام

گزارش کار امروز

مهم ترین اقدامات مدیریت شهری،کف مناطق رخ می دهد 
و همشــهری در پــی مطالبــه گــری از شــهرداری های مناطــق 
اســت تا مشــخص شــود در هر منطقــه هــر روز چــه اقدامی 

انجام شده است.

منطقه 

سرعت بخشی به اجرای پروژه های شهری با ایجاد قراردادهای لازم ۱
از ابتدای امســال اولویت اصلی منطقه اســت تا در اردیبهشت ماه 

شاهد اجرایی شدن پروژه ها باشیم.

منطقه 

۶۰ مــورد طعمه گــذاری جانــوران مــوذی در خیابان هــای ملکــی، 9
شمشیری، سلطانی و مســیح خواه برای کنترل جوندگان و ۱۲مورد 

لانه کوبی انجام شد.

منطقه 

طرح پاکسازی و جمع آوری عوامل غیرمجاز نگهداری و تفکیک زباله 5
و پسماند در منطقه اجرا شد.

منطقه 

تالار یاس بــرای برگــزاری مراســم ازدواج زوج هــای کم برخــوردار در ۱2
خیابان شوش مرمت و بهسازی شد.

منطقه 

نخستین جشنواره فرهنگی و آیینی »دشت غذا« ویژه اقوام ایرانی ۱8
با هدف کشف اســتعدادها اوایل اردیبهشــت ماه در بوستان قائم 

برگزار می شود.

منطقه 

 به منظور جلوگیری از آب گرفتگی هــای احتمالی و افزایش ضریب 3
ایمنی شهروندان در زمان بارش های فصلی، کانال ها و مسیل ها به 

متراژ ۳۲کیلومتر لایروبی و پاکسازی شدند.

منطقه 

ملاقات مردمی با حبیب کاشانی، عضو شورای اسلامی شهر تهران ۱۱
و کمیسیون برنامه و بودجه برگزار شد.

منطقه 

مرکز جمع آوری غیرمجاز پســماند خشــک با پیگیری های حقوقی ۱۶
پس از ۱8سال پلمب شد.

منطقه 

خانه های پلاک قرمز در خیابان های شــهید رجبــی، انتهای خیابان 7
محمــودی، خیابان خواجــه نصیر و خیابــان کیانی کــه محل تجمع 

کارتن خواب ها و معتادان متجاهر بود پلمب شدند.

منطقه 

به دســتور شــهردار تهران، برنامه ریزی لازم برای ســاماندهی افراد ۱۴
بی سرپناه در سطح منطقه به طور مداوم در حال پیگیری است.

منطقه 

طرح سراســری ســاماندهی آســیب های اجتماعــی در نواحــی این 2۰
منطقه اجرا می شود.

منطقه 

آیین افتتاح جشــنواره گلابگیری با حضور رئیس ستاد گردشگری 2
شهرداری تهران، مدیران شهری منطقه، خانواده شهدا و جمعی از 

شهروندان در بوستان پرواز برگزار شد.

منطقه 

مرمت و بازسازی ۱۳هزار مترمربع از معابر و پیاده روهای فرسوده ۱۰
منطقــه ســال گذشــته انجــام شــد و امســال هــم بیــش از ۱۲هــزار 

مترمربع از معابر مناسب سازی می شوند.

منطقه 

امســال طــرح تامیــن زیرســاخت های لازم و ایجــاد 5۰پارکینــگ ۶
موتورســیکلت در ســطح منطقه اجرا می شــود تــا پیاده رو ها کمتر 

اشغال شوند.

منطقه 

۷۰بلــوک عابرپیاده بــا هدف بهبــود و انضبــاط ترافیکــی در معابر و ۱3
ایمن ســازی رفت وآمد در خیابان های پنجم نیروی هوایی، امیری، 

باستانی و افضلی ترسیم و رنگ آمیزی شد.

منطقه 

برنامه های نمایشــی با حضور 5هزار کودک در بوستان های بانوان ۱9
و ولایت اجرا شد.

منطقه 

در قالــب طــرح اســتقبال از بهــار عملیــات پاکســازی و پاک کــردن ۴
دیوارنوشــته های غیرمجــاز منطقــه بــا اســتفاده از تکنیــک 
سندبلاست)لایه برداری( به مساحت ۲۰هزار مترمربع از اسفندماه 
سال گذشته در سطح نواحی ۹گانه آغاز شد و همچنان ادامه دارد.

منطقه 

طــرح ســاماندهی افــراد آســیب دیده با هــدف کاهــش بــروز انواع ۱7
بزهکاری های اجتماعی درحال اجراست.

منطقه 

از هفته ابتدایی ســال تا کنون در ۳5بوســتان منطقه، ۴۰مورد رفع 8
نقــص برج هــای نــوری و روشــنایی، ۹۹8مــورد رفع نقــص  مبلمان 
شهری، ترمیم یا تعویض۲۱۰وسیله ورزشی و ۱۰دست  وسایل بازی 
کــودکان و ۴8۲مــورد مرمــت و تجهیز ســرویس های بهداشــتی در 

دستور کار قرار گرفت.

منطقه 

طی هفته های اخیر تاکنون ۲۴تن پسماند خشک از سطح نواحی ۱5
هفتگانه منطقه جمع آوری شده است.

منطقه 

هزارو۲۳۲شــعله پروژکتــور و ۱۰۶پایــه بــرج نــوری به منظــور ارتقای 2۱
روشــنایی در بوســتان های انــرژی، دســتواره، ریمــا، نرگــس، یاس، 
استقلال، شهدای گمنام، دژبان، باران، کوثر، نهال، ابن سینا، خیام، 

۲۲بهمن، گلزار و... نصب شد.

منطقه 

در ۱۰نقطه و در ۲محلــه از محله های۱۲گانه منطقه به شــکل ویژه 22
مرمت و بهسازی پیاده روها در دستور کار قرار گرفته است.

معاون خدمات شهری و محیط زیست شهردار تهران: اولویت ما آراستگی و نظافت شهر است

زینب زینال زادهشورا
روزنامه نگار

پایش قدم به قدم کارها
پیگیری های مســتمر و بازدیدهای میدانــی و پایش دقیق 
عملکرد شــهرداری های نواحــی همچنان ادامــه خواهد 
داشــت. حســین نظری در جریان ارائه گزارش خود با بیان 
این مطلب به برخی از دســتاوردهای مدیریت شهری اشاره 
کرد و گفت: »طرح جامع و توسعه کمربند فضای سبز شهر 
تهران، راه اندازی سامانه نهال، ابلاغ فهرست بهای واحد پایه 
پســماند، اجرای طرح نوماند که از اقدامات ماندگار در شهر 
تهران است، گسترش بازارهای میادین میوه و تره بار، افتتاح 
بوســتان های متعدد و... اهم دســتاوردهای حوزه خدمات 
شهری و محیط زیست هستند.« او به لزوم نگهداشت فضای 
سبز و استفاده از پساب برای آبیاری فضای سبز شهر تهران 
هم اشاره و عنوان کرد: »با توجه به تنش های آبی که در تهران 
وجود دارد، بهره گرفتن از شیوه های جدید در آبیاری فضاهای 
سبز ازجمله بهره گیری از ظرفیت پساب ها، ضرورت داشت که 
پیگیری های لازم در این زمینه انجام و دستورالعمل آبیاری 

فضای سبز به مناطق 22گانه، ابلاغ و عملیاتی شد.«

آموزش طرح نوماند به شهروندان
طرح نوماند در راســتای تفکیک زباله های خشــک از مبدا 
و تحویل به نیروهای پســماند، عملیاتی شــده که براساس 
آمارهای ثبت شده مورد استقبال شهروندان قرار گرفته است. 
معاون خدمات شهری و محیط زیست شهردار تهران در تأیید 
این مطلب گفت که اجرای طرح نوماند گامی برای جمع آوری 
زباله گردهاست که برای ارتقای مشارکت عمومی در اجرای 

آن به حدود 3میلیون خانوار آموزش هایی ارائه شده است.

واکنش اعضای شورا به اقدامات خدمات شهری
پس از ارائــه گزارش عملکــرد معاونت خدمات شــهری و 
محیط زیست شهردار تهران، اعضای شورا علاوه بر قدردانی 

از اقدامات صورت گرفته نکاتی را در این زمینه مطرح کردند.
  مهدی چمران، رئیس شورا با بیان اینکه ما باید هویت خود 

را در شادی و عزا نشان دهیم، گفت: »هر پرچم در هر جایی 
به ویژه روی پل ها که نصب می شود، حتی اگر پرچم عزا باشد، 
باید در کنارش پرچم کشــور نیز نصب شود، این یک مصوبه 

است و باید اجرا شود.«
  مهدی پیرهادی، رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست 
و خدمات شهری شورا نیز گفت: »با توجه به تقارن بهار قرآن 
و بهار طبیعت کارهای ویژه ای صورت گرفت و آتش نشانان، 
شهربانان و حریم بانان، پاکبانان و نیروهای بهشت زهرا)س( 
و نیروهای ســازمان مدیریت میادین میوه و تره بار در طرح 
استقبال از بهار تلاش کردند. او همچنین افزود: » امسال در 
حوزه آبرسانی فضای سبز شاهد تحول خواهیم بود و امسال 

طرح جامع فضای سبز ارائه می شود.«
  سیدجعفر تشکری ، رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل 
شورا، گفت: ما کمتر با موضوع عدم اطلاع در این بخش مواجه 
هســتیم و از تلاش های این بخش قدردانــی می کنیم. او به 
رنگ المان های شــهری اشــاره کرد و گفت: »در مورد رنگ 
زدن جداول خیابان ها، بارها صحبت شده است. رنگ بتن ها 
قابل قبول است اما رنگ های ترافیکی باید معنادار باشند. چرا 

که رنگ ها صرفا برای زیبایی نیستند.
این عضو شورا همچنین با اشاره به برخی المان های نصب شده 
در سطح شهر، افزود: »بعضا روی نرده های میانی خیابان ها 
گلدان هایی نصب شــده که ضمن اینکه کم دوام هســتند، 
زیبایی خاصی به شهر نمی دهند. در عین حال برای آبیاری این 
گلدان ها باید خودروها و نیروهای انسانی به کار گرفته شود که 

ممکن است منجر به حوادثی برای نیروها شود.«
  ناصر امانی، عضو کمیســیون برنامه و بودجه شورا هم به 
فراگیری اقدامات اشاره و عنوان کرد: »اقدامات در برخی نقاط 
بسیار خوب بود اما در برخی نقاط کارهای کمتری انجام شده 
بود. به هرحال ضرورت دارد نقشه جامع برای ایام خاص درنظر 

گرفته شود.«
  مهدی اقراریان، رئیس کمیته حقوقی شورا هم به معضل 
سگ های بلاصاحب اشــاره کرد و گفت: »به نظر می رسد در 

جمع آوری سگ ها شاهد نقص هســتیم. تردد دسته جمعی 
ســگ ها در برخی مناطق و محله ها به یــک معضل تبدیل 
شده اســت. برای مقابله با آن باید یک کار عملیاتی جدی تر 

انجام شود.«

ممنوعیت ورود سگ  به بوستان های تهران
پس از شــنیدن نکات مطرح شده توســط اعضای پارلمان 
شهری، معاون خدمات شهری و محیط زیست شهردار تهران 
پشت تریبون رفت و توضیحاتی ارائه داد. حسین نظری درباره 
آوردن حیوانات خانگی به اماکن عمومی شــهر، گفت: ورود 
حیوانات ازجمله سگ به بوستان های شهر ممنوع است و در 
اکثر بوستان ها تابلوهایی مربوط به این ممنوعیت نصب شده 

است و اگر ضعفی وجود دارد، باید آن را برطرف کنیم. 
او با بیان اینکه شــهروندان باید در این حــوزه با ما همکاری 
و همراهی کنند، عنوان کرد: »در جایــی که نگهبان وجود 
دارد قطعا از ورود سگ ها و حیوانات به بوستان ها جلوگیری 
می شود و در این مورد براساس بخشنامه وزارت کشور عمل 
می کنیم.« نظری همچنین با اشاره به اینکه در حوزه نظافت 
شــهری تلاش زیادی صورت گرفته اســت، افزود: »حتما 
اشکالاتی در این حوزه وجود دارد که شناسایی شده و برطرف 
خواهد شد. در جمع آوری پســماند، طرح جامع پسماند را 
اجرایی کردیم و در بخش های دیگر هــم در مرحله عبور از 
مشکلات هستیم. گزارش های سامانه137 هم نشان از کاهش 
نارضایتی شهروندان در حوزه نظافت شهری دارد و وضعیت 

رو به بهبود است.« 
معاون شهردار تهران همچنین در پایان تأکید کرد: »نگهداشت 
شهر چند مولفه دارد و موضوعات مختلفی ازجمله تمیزی، 
رُفت وروب و المان های شهر را شامل می شود. مثلا در حوزه 
المان های شهری، نیاز است که موارد فرسوده، تعویض شوند 
که در چند سال گذشــته با توجه به عدم صرف هزینه در این 
حوزه شاهد یک عقب ماندگی هســتیم که باید جبران شود؛ 

البته در حوزه فضای سبز نمره قابل قبولی داریم.«

   تصویب بهای خدمات
و نامگذاری ۱7معبر

دیروز)28فروردین( بررسی لایحه اعطای مجوز به شهرداری 
تهران جهت دریافت بهای خدمــات بهره برداری از معابر 
توسط شرکت های ارائه دهنده خدمات هوشمند مسافر و 
نامگذاری معابر در دستور کار اعضای شورای شهر تهران 
بود که هردو در نهایت تصویب شدند. سیدجعفر تشکری 
هاشمی، رئیس کمیسون عمران و حمل ونقل شورا در تشریح 
لایحه بهای خدمات بهره بردای از معابر گفت: »به ازای هر 
کیلومتر، ۷2۰ریال و حداکثر یک درصد مجموعه هزینه های 
سفر در سال به عنوان بهای خدمات و مدیریت و نظارت بر 
شرکت های خدمات مسافری هوشمند درنظر گرفته شده 
است که شهرداری باید بهای خدمات دریافت شده را تنها 
صرف توسعه حوزه حمل ونقل عمومی کند.« در جلسه روز 
گذشته همچنین نام 1۷معبر و 2بوستان در مناطق ۵، ۶، 8، 

11، 12، 1۵، 1۷، 18، 2۰ و 21 تغییر کرد.

 ورود واگن های چینی 
زمستان امسال

سخنگوی شــهرداری تهران هم در 
حاشیه جلسه دیروز شورای شهر تهران 
در جمع خبرنگاران از ورود واگن های 
چینی به خطوط متروی پایتخت خبر 
داد و گفــت که امیدواریم زمســتان 
امســال بتوانیم نخســتین محموله  
واگن ها را به صورت اجرایی در خطوط 
مترو به کارگیری کنیــم. عبدالمطهر 
محمدخانی همچنین تأکید کرد: »اصل 
و احیای این قرارداد براساس توافقی 
که انجام شــد، بدون همراهی دولت و 
شــخص رئیس جمهور امکان نداشت. 
دستور ویژه رئیس جمهور و همراهی 
معاون اول و رئیس کل بانک مرکزی در 
این موضوع بسیار کمک کرد و راهگشا 
بود. سخنگوی دولت هم به این موضوع 
اشــاره کرد که دولت در این موضوع 
راهبرد جدی دارد و پیگیر آن خواهد 
بود.« او در پایان گفــت که امیدواریم 
این فراینــد )ورود واگن های چینی( 
سریع تر طی شود و در بدنه کارشناسی 
هم این مسیر ســرعت بگیرد. چرا که 
پیگیری ســریع تر این موضوع به نفع 

شهر و شهروندان خواهد بود.«

مکث

 عمل جهادی وزارت کشور
در تأیید واگن های وارداتی

رئیس شورای شهر تهران دیروز)28فروردین( 
قبل از آغاز دویســت و بیست و هشتمین 
جلسه پارلمان شــهری در جمع خبرنگاران 
حاضر شــد و در واکنش به جوابیه سازمان 
شــهرداری ها و دهیاری های سراسر کشور 
نسبت به صحبت های ارائه شده درخصوص 
کوتاهی وزارت کشور در بحث ورود واگن های 
وارداتی گفــت: »مــا موضع گیری خاصی 
درخصوص واگن ها نداریــم و می گوییم به 
درد مردم برسید و تأیید واگن ها را به تأخیر 
نیندازید. باید بررســی ها به صورت فوری و 
جهادی انجام شــود، بی تردید این موضوع 
را نمی توان 2 تا 3 ماه به تأخیر انداخت. زیرا 
هریک روزی که تأییدیه ها به تأخیر بیفتد، 
استفاده مردم از نزدیک به یک هزار دستگاه 
واگن عقب می افتد.« مهدی چمران همچنین 
تأکید کرد: »اگر اشکالی از ناحیه ما )مدیریت 
شهری( است بگویند تا رفع کنیم. ما بحثی 
نداریم و نمی گوییم اشکال از آنهاست. به هر 
حال نباید زمان را از دست بدهیم. البته باید 
روال قانونی طی شود اما تأکید ما بر این است 
که این کار جهادی و جــدا از کارهای اداری 
پیگیری و دنبال شود. چون ورود واگن های 

مترو نیاز جدی مردم است.«

مکث
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